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Kommunestyret - 061/2018 

 

KS - behandling: 

Grunngjevne spørsmål: 



Jon Hope (KrF): 
Me har ei tid lese i avisene om vindmøllepark i Stølsheimen. Me har og gjennom avisene registrert at  
Lindås kommune har gått mot ei slik utbygging. No har folk byrja spørja: Kva meiner Masfjorden 
kommune? Underskrivne har måtta svara at saka ikkje har vore drøfta i kommunestyret. Eg har og 
gått gjennom referata frå formannskapet, og har ikkje funne noko der heller om denne saka. 

I Masfjorden KrF sitt program for valbolken står:   

«Masfjorden har store areal og ein unik natur som må forvaltast til beste for framtida!» 

Dette er såleis ei sak me er opptekne av. Våre spørsmål vert difor: 

1. Kva har ordføraren tenkt å gjera med denne saka? 

2. Med den ålmenne interesse denne saka har, bør ho setjast på kartet, slik at 
kommunestyret kan få sagt noko om korleis det vil forvalta fjellområda våre til beste 
for komande generasjonar.        

Ordførar svarte på spørsmåla.  

Janne-Judith K. Sandnes (FrP): 
Etter at Matre symjebasseng opna att 01.10.18 har det komme tilbakemeldingar på manglande  
vedlikehald og reinhald. Eg er sjølv brukar av bassenget kvar veke og har registrert dette. Manglar 
som var oppstått i april i år før bassenget stengte, er framleis ikkje utbetra. Vi er av den 
oppfatning at dette ville vore høve til å utbetra i den perioden bassenget har vore heilt stengt frå 
midten av juni – november. 
For å nemne noko: 

· Dusj som renn heile tida. 
· Ventilasjon i tak, herregarderobe 
· Øydelagt lås, toalett herregarderobe 
· Manglar kuppel på lys, badstove 
· Laus lettvegg, herregarderobe 
· Defekt dørstoppar på garderobedør til basseng. 
· Garderobar, inngangsparti og basseng er skittent. 
· Manglar kostar for reinhald. 
· Flisar som er losna i dusjane. 
· Handikaptoalett vert nytta som lager for vaskemiddlar og anna utstyr, er dette greitt ? 

Vi reagerte også på at klorin og salmiakk var plassert saman på bøttekottet som er tilgjengeleg 
for alle som brukar bassenget og skal vaske etter seg. I utgangspunktet er ikkje dette 
vaskemiddel som normalt bør brukast til reinhald av golv og benkar etter bruk. Med fare for at 
klorin og salmiakk vert blanda kan det oppstå farleg gass kloramin. 
Tenleg vaskemiddel saman med vaskekostar, filler og ein kort vaskeinstruks bør stå lett 
tilgjengeleg på bøttekottet, slik at dette reinhaldet vert ivaretatt på ein god og hensiktsmessig 
måte. 
Vi har eit fint basseng i Masfjorden, og vi ønskjer at dette skal vedlikehaldas og takast vare på. 
Når skular/barnehagar, idrettslag og andre brukargrupper lånar bassenget, ønskjer vi at det skal 
vere reint og vedlikehalde. Vi veit også at når dette ikkje vert gjort oppstår det lett enda meir 
«slurv» og skader og vedlikehaldskostnadane kan på sikt verte store. 
Har Masfjorden kommune avtale om vedlikehald og reinhald av Matre symjebasseng ? Vert 
dette oppfylt frå kommunen si side? Om ikkje det føreligg noko slik avtale, ber vi om at 
Masfjorden kommune tar ansvar og syter for at vedlikehaldet og reinhaldet av bassenget vert 
ivaretatt framover. 
Det har også vore gjeve lovnad om at temperaturen i bassenget skal ligge rundt 28 grader. Dette 
er unntaksvis. Temperaturen ligg rundt 26 grader, noko den også var sist eg sjekka 24.10.18. 



Dette er i kaldaste laget. Er det noko grunn for at temperaturen ikkje kan ligge på 28 grader slik 
at fleire kan nytte bassenget utan å fryse?  

Rådmann svarte på spørsmåla. 
Referatsaker: 

Skriv 1: Underskriven samarbeidssamtale 
Skriv 2: Supleringsval til Eldrerådet 
Skriv 3: Klage på kommunestyrevedtak 050/2018 
Skriv 4: Oversendes til kommunen som rette instans - Byggesak - Masfjorden - Stordalshammeren 
Skriv 5: Kjøpekontrakt - Salg av einendom - kontorlokaler 
Skriv 6: Regionråd 6-2018, fredag 26.oktober 
Skriv 7: Statsbudsjettet 2019 - kommuneopplegget 
Skriv 8: Nasjonal ramme for vindkraft på land - lokalt innspel frå Masfjorden 

Orientering frå rådmannen: 
· Økonomisjef Kristian Moen orienterte om arbeidet med budsjett 2019 

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 
 

 

KS - vedtak: 

Referatsaker vert tekne til orientering 
 

 

 

 


